
Verslag van het gesprek met Klaas-Wybo van der Hoek en Han Warmelink, GroenLinks  
 
 
Hoe ziet uw partij de uitslag van de gemeenteraadsverkiezingen?  
De secularisatie schrijdt langzaam voort; de lokale partijen zijn doorgebroken. GroenLinks is blij met 
de winst en het aantal van 5 zetels.  
Hoe denkt u een stabiel college te kunnen vormen. Kunt u daarbij een uitleg geven?  
GroenLinks gaat graag voor progressief college (lokaal/progressief en christelijk blok) dat een brede 
basis vormt en dat recht doet aan uitgangspunten: stabiel/breed speelveld met de winnaars bij 
elkaar. De partij denkt dat de inhoudelijke cultuurverschillen gevoelsmatig overbrugbaar zijn. 
GroenLinks is overigens op dit moment terughoudend om als vierde partij toe te treden tot een 
coalitie die verder slechts bestaat uit VZ, CU en CDA. Programmatische herkenbaarheid voor 
GroenLinks is van groot belang.  
Hoe ziet u de rol van uw partij in het nieuwe college?  
GroenLinks is bereid een wethouder te leveren. Alle portefeuilles zijn daarbij bespreekbaar 
(milieu/volkshuisvesting/doelgroepenbeleid en duurzaamheid) Wel is het belangrijk dat er een 
wethouder in het college zit, die de ‘aardgasproblematiek’ in portefeuille heeft. Een belangrijke rol 
in college is om het mondiale met de lokale kracht te verbinden.  
Heeft u een voorkeur voor een college?  
Dit onderwerp is bij punt 2 besproken.  
Waar zitten volgens u de programmatische overeenkomsten en verschillen en waar zit  
ruimte?  
Overeenkomsten zijn er op vele fronten. Op het punt van de leefbaarheid van het platteland in de 
sfeer van instrumenten als de Volkshuisvesting en Ruimtelijke Ordening en het open staan voor het 
steunen van innovatieve, lokale initiatieven zonder protectionisme ziet GroenLinks met andere 
partijen wel verschillende uitgangspunten. Dat geldt ook op punten als de “open samenleving”, 
infrastructuur en intensieve landbouw. GroenLinks denkt op dit moment dat de verschillen 
overbrugbaar zijn.  
Welke onderwerpen moeten zeker benoemd worden in het coalitieakkoord?  
De verbinding zoeken met een krachtige lokale samenleving. GroenLinks wil deel van haar ideeën 
als innovatie naar toekomst, de duurzame samenleving, de open samenleving en de samenhang in 
de samenleving wel benoemd en terugzien in het akkoord. Dat geldt ook voor de 130% norm. De 
visie op en de binding in de samenleving zijn voor de partij belangrijk.  
Zijn er op voorhand partijen die elkaar uitsluiten in coalitieverband?  
Voor GroenLinks is dit niet het geval.  
Ziet u nog belemmeringen in de vorming van een stabiel college.  
Ook dit is volgens GroenLinks niet het geval.  
Hoe kijkt u tegen een raadsprogramma aan?  
Voor GroenLinks ligt de basis in een collegeprogramma. Laat de raad zich beperken tot een 
raadsagenda met daarin aandacht voor een gezonde en open bestuurs- en raadscultuur. Een open 
systeem is daarin een belangrijk aandachtspunt.  



Wilt u VZ Westerkwartier nog iets meegeven?  
Werken aan verbinding en breng breedte aan in coalitieverband met balans en ruimte voor 
openheid,  
herkenbaarheid en identiteit. Zoek daarbij de verbinding met progressieve fracties.  
Het verslag is vooraf goedgekeurd door de aanwezige leden en opgesteld door Jan de Jong, beoogd griffier 


